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Referat	for	bestyrelsesmøde	6.2016	

Tid:	Tirsdag,	den	1.	november	2016,	kl.	18:30-21:30	

Sted:	Ehlersvej	11,	2900	Hellerup	

Til	stede:	Bestyrelsen	

Afbud:	PB	

Inviteret:	Ingen	

Pkt.	 Emne	 Beslutning	
1.	 Godkendelse	af	dagsorden	og	referat	fra	møde	

5.2016	
Godkendt	

2.	 Opsamling	fra	møde	5.2016	
1. Klubbens	udstyr	–	indkøb	af	nyt	materiel	

v/JG	og	NB	
2. Børneattester	v/SD	
3. HFK	version	2018	v/LR	
4. Hall	of	Fame	v/LR	
5. Høststævnet	v/PB	
6. Trænermøde	v/LR	
7. Sociale	arrangementer	frem	til	januar	

2017	v/CJ	
8. Sodavandsmaskinen	v/CJ	
9. Trænerkontrakter	v/NB	

1. Klubben	har	indkøbt	en	trådløs	piste,	
som	i	en	periode	skal	virke	som	en	
forsøgsordning.	Pisten	virker	til	fleuret	
og	kårde.	

2. Vi	har	modtaget	børneattesterne	
retur	fra	politiet	og	der	er	styr	på	det.	

3. Vi	arbejder	stadig	på	sagen.	
4. Vi	arbejder	stadig	på	sagen.	
5. Det	gik	rigtigt	godt.	
6. Trænermøde	forventes	at	blive	

afholdt	i	december	2016.	
7. Klubmesterskaber	afholdes	22.	og	23.	

november	2016.	Von	der	Osten-
pokalerne	afholdes	den	13.	og	14.	
december	2016.	Juleafslutning	og	
julefest	den	21.	december	2016.	

8. CJ	følger	op.	
9. Løntaksterne	er	blevet	reguleret,	og	

kontrakter	til	hjælpetrænere	afventer	
underskrift.	

3	 Drejebog	for	cheftræneren	 Cheftræneren	får	en	drejebog	indeholdende	
hans	konkrete	arbejdsopgaver.	

4.	 Økonomi	
1. Assisterende	kasserer	
2. Rykkere	af	medlemmer	

1. Klubben	efterlyser	en	hjælp	til	
kassererposten	mhp.	bogføring	og	
lønkørsel.	

2. Bestyrelsen	har	haft	en	række	
udfordringer	mht.	indkræve	gammel	
gæld	hos	medlemmerne	samt	
opdatering	af	kortinformationer	på	
hjemmesiden.	Bestyrelsen	beder	
derfor	til	medlemmer,	der	har	
modtaget	rykkere,	betaler	den	gamle	
gæld	hhv.	opdaterer	
indbetalingskortene.	

5.	 Cadet	Circuit	Copenhagen	 Det	går	planmæssigt	frem.	Frivillige	søges	
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fortsat.	Det	er	klubbens	største	enkeltstående	
indtjeningskilde.	

6.	 Status	på	sociale	medier	 Vi	har	over	100	følgere	på	Instagram	og	over	
400	følgere	på	Facebook.	Vi	har	fået	en	konto	
på	Google+,	således,	at	vi	er	mere	synlige,	
ligesom	vores	YouTube-konto	er	blevet	
opdateret.	Derudover	har	vi	også	annonceret	
klubben	i	Storkøbenhavn	via	reklamer.	Vi	er	
også	stadig	på	Twitter	og	SnapChat.	

7.	 Hjemmeside	for	events	 CJ	foreslog	at	lave	en	hjemmeside	
udelukkende	for	events	i	klubben.	CJ	arbejder	
videre	med	det.	

8.	 Evt.	
1. Gamle	medlemmers	brug	af	klubbens	tøj	

v/NB	
2. Sommertræningslejr	i	2017	v/JG	
3. Møde	med	kommunen	om	

morgentræning	v/NB	
4. Kurser	v/	KAI-sport	v/NB	
5. Reparation	af	klubbens	tøj	v/NB	
6. Forårsstævnet,	dato	v/PB	
7. Betaling	af	holdgebyr	v/NB	
8. Konsekvenser	af	DFF’s	satsning	på	

herrekårde	v/	LR	
9. Aktivt	Efterår	v/NB	

1. Vi	har	desværre	konstateret,	at	folk,	
der	har	været	medlemmer	i	flere	år,	
endnu	ikke	har	anskaffet	sig	eget	
udstyr	men	bruger	klubbens.	
Bestyrelsen	understreger,	at	klubbens	
udstyr	kun	er	til	låns	for	nye	
medlemmer,	og	efter	nogle	måneder	
forventes	det,	at	medlemmerne	
anskaffer	sig	deres	eget	udstyr.	
Derudover	må	klubbens	udstyr	ikke	
tages	fast	med	hjem	af	
medlemmerne.	Det	kan	lånes	ved	
træning	start	og	skal	afleveres	ved	
træning	slut.	

2. Der	er	desværre	ikke	ressourcer	til	at	
afholde	en	sådan	lejr.	

3. NB	og	Mads	Hejrskov	har	haft	møde	
med	Gentofte	Kommune	om	
morgentræningen	tirsdag	morgen.	

4. KAI	udbyder	en	masse	kurser,	som	
bestyrelsen	og	medlemmerne	kan	
gøre	brug	af.	

5. Reparationen	af	klubbens	fægtetøj	er	
færdiggjort	i	januar	2017.	

6. PB	fastsætter	en	dato	for	
Forårsstævnet	2017.	

7. Der	har	været	modsatrettede	
opfattelser	af,	hvorvidt	klubben	
betaler	holdgebyr	til	DM.	For	at	
komme	tvivlen	til	livs	vælger	
bestyrelsen,	at	startgebyr	for	
seniorholdene	til	DM	fra	og	med	2016	
betales	af	klubben.	Hermed	betales	
startgebyret	for	det	nyligt	afholdte	
senior-DM	i	Viborg	af	klubben,	hvorfor	
de	medlemmer,	der	har	modtaget	en	
opkrævning	bedes	se	bort	fra	denne.	
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8. TeamDanmarks	samarbejde	med	DFF	
ophører	pr.	31.12.16.	

9. Vi	havde	14	børn	TIL	Aktivt	Efterår.	

	


